
THE FARM PRODUCTS MARKETING ACT
(C.C.S.M. c. F47)

**Manitoba Egg and Pullet Producers Marketing
Plan Regulation, amendment**

Regulation 1/2010
Registered January 13, 2010

Manitoba Regulation 70/2005 amended

1 The *Manitoba Egg and Pullet Producers Marketing Plan Regulation, Manitoba Regulation 70/2005*, is amended by this regulation.

2 Subsection 1(1) is amended in the definition "board" by striking out "Manitoba Egg Producers" and substituting "Manitoba Egg Farmers".

3 The centred heading "MANITOBA EGG PRODUCERS" before subsection 3(1) is replaced with "MANITOBA EGG FARMERS".

4 Subsection 3(1) is amended by striking out "Manitoba Egg Producers" and substituting "Manitoba Egg Farmers" in the section heading and in the subsection.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LA COMMERCIALISATION DES
PRODUITS AGRICOLES
(c. F47 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Programme des
producteurs manitobains pour la
commercialisation des œufs et des poulettes**

Règlement 1/2010
Date d'enregistrement : le 13 janvier 2010

Modification du R.M. 70/2005

1 Le présent règlement modifie le *Programme des producteurs manitobains pour la commercialisation des œufs et des poulettes, R.M. 70/2005*.

2 La définition de « board » figurant au paragraphe (1) de la version anglaise est modifiée par substitution, à « Manitoba Egg Producers », de « Manitoba Egg Farmers ».

3 L'intertitre qui précède le paragraphe 3(1) de la version anglaise est modifié par substitution, à « MANITOBA EGG PRODUCERS », de « MANITOBA EGG FARMERS ».

4 Le paragraphe 3(1) de la version anglaise est modifié, dans le titre et dans le texte, par substitution, à « Manitoba Egg Producers », de « Manitoba Egg Farmers ».

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba